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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:1747 En upprustning av vägnätet

Vägarna är landets blodomlopp. Ska hela landet leva så behövs det vägar som 
fungerar i hela landet. I dag finns det potthål som riskerar både fordon och 
säkerheten. Hjulspåren blir allt djupare, och tekniken med att lappa och laga är 
det kort hållbarhet på.

Mer än hälften av vägnätet byggdes före 1970 och var dimensionerat för 
dåtidens trafik. Nu behöver vi rusta vägnätet för framtidens trafik med fler 
transporter. När jag ställde frågan till infrastrukturministern i kammaren den 4 
februari verkade ministern nöjd över regeringens satsningar och hänvisade till 
att om det är problem så är det den tidigare alliansregeringens fel. Jag vill 
påminna om att Socialdemokraterna har styrt sedan valet år 2014. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Är ministern nöjd med regeringens insatser för vägnätet eller avser han att vidta 
fler åtgärder för ett betydligt bättre vägnät, och i så fall vilka?

………………………………………

Sofia Westergren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-10
Besvaras senast
2021-02-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


